
El grup municipal 
d e CiU 

Des d'aquesta última página del Ful! Municipal expli-
carem algunes de les darreres actuacions portadas a 
terme peí Grup Municipal de CIU. 

ORDENANQA MUNICIPAL REGULADORA DELS 
CAMINS 

El divendres 12 de gener de 2001 l'Equip de Govem, 
mitjancant la Regidora d'Agricultura, ens cita a una 
reunió informativa peí dimarts següent sobre l'Orde-
nanca Municipal Reguladora deis Camins, a efectes 
de poder ser aprovada en el Pie del Consisten d'a-
quella mateixa setmana (18-01-2001). 

Tot i que no estem en contra de regular l'ús i el 
manteniment deis camins, el Grup Municipal de CIU 
s'absté en la votació del Pie i no justifiquem: tot i 
haver parlat amb agricultors, empresaris i mes gent 
de Juneda i haver llegit i rellegit I'ordenarla, peí fet de 
no haver disposat del suficient temps d'estudí i poder-
ne íreure conclusions. Tampoc no estávem d'acord en 
la manera de tirar endavant una ordenanca que 
afecta a tanta gent del poblé. Per qüestions cabdals 
com aquesta no s'ha d'anar per la via de la imposició 
(la que habitualment utilitza l'Equip de Govem) sino 
que s'ha d'anar peí camí del diáleg, primer amb les 
altres torces polltiques del consisten ¡ després amb 
els vetas del poblé i part afectada. 

Aíxí dones, queda aprovat el projecte peí pie del 18 de 
gener i comenca el període d'exposició pública en el 
qué es podran presentar al.legacions per després, 
introduída alguna modificació, aprovar el redactat 
definitiu. 

A partir d'aqu! el Grup Municipal de CIU fa el que 
hauria d'haver fet l'Equip de Govern: demanar l'opinió 
de la gent del poblé, d'empreses constructores acos-
tumades a treballar amb camins, de técnics compe-
tents en la materia, a la mateixa Universitat de Lleída, 
així com ais servéis de política municipal de CIU. Les 
conclusions que vam extreure foren que és una regu
lado molt mes complexa del que en un principi sem-
blava, que havia de teñir en compte (i no els hi tenia) 
institucions d'ámbit superior, que afectava també ais 
pressupostos (a través d'expropiacions, i no hi eslava 
contemplar) i que vulnera el dret constitucional de la 
propietat. 

I aqüestes conclusions s'expliquen a la gent del poblé 
(i a l'Equip de Govern) en una xerrada informativa el 
passat 7 de mar?. Així mateix vam animar a la gent a 
presentar al.legacions per tal de modificar o anul.lar 
alguns deis redactáis de les ordenances iniciáis. Ara 
estem a l'espera del redactat definitiu d'aquestes 
ordenances. 

ABOCADOR MUNICIPAL 

D'altra banda també hem treballat el tema de l'aboca-
dor municipal (de ruñes,..., a la vora de l'escorxador). 
Ja sabem que no és del tot legal pero és un bon ¡loe 
per a la gent de Juneda peí fet de no haver de 
desplacar-se a Lleída o a les Borges a Henear les 
ruñes (i a mes pagant). Després de fer un seguiment 
de l'abocador observem que molta gent de fora de 
Juneda hi aboca de tot i mes i en grans quantitats (fins 
i tot hi arriben camions carregats de mobles de 
Lleída), alhora que no ex¡steix cap control per part de 
l'Equip de Govem. Per aixó demanem reiteradament 
alguna mena de control (una cadena, que algú ho 
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una mica, ...), sobretot per aquests aboca-
ments desmesurats de gent i empreses que no 
teñen res a veure amb Juneda. Ho fem saber 
primer a ¡a sra. Pepita Peiró, llavors alcaldessa de 
Juneda, i mes tard al Sr. Ramón Valles. Ens 
repetim terca en aquest sentit pero, no s'hi fa res. 

I ara ens trobem que amb les obres de l jH ISENDA , _ , « j _ j 
col.lector que ha portat a terme PAgencia \ J J E N E S T A R SO%» 
Catalana de l'Aigua (ACÁ), els contractistes I c /^NITAT , 
de l'obra hi han abocat mes de 300 camions 1 FranceSC Curco 
de térra. Qué volem dir amb aixó? Que en un I , ¿MunS a d i vendres 
pared de mesos, í sense cap compensació a l <W « _ del rrt igdia 
canvi (potser económica), hem ocupat l'espai 1 d e 1 ¿ a 

que ocuparien els abocaments de ruñes deis j - o v E l S M U N I C I P A L » , 
veíns del poblé durant tres o quatre anys. I és 1 * »¡»|* ¡ 
que a mes, si l'Equip de Govern hagués parlat l COMERV_' 
amb aquesta gent aquests camions de térra l l N D u S * ° * . ^ ^ « - Í 
s'haurien pogut abocar ais terrenys que té l jMlton» "®•> *••> - * 
l'Ajuntament al costat del cementiri i s'hauria ( 
solucionat el problema del desnivell (diferents I 
terrenys adjacents a diferents nivells). Veieul 
per qué demanem insistentment control en l'a- ¡ 
bocador? 

dilluns i dijous 
2/4 de 9 a les 10 (nit) 

dissabtes 
d'l a 2 migdia 

ALTRES 

CULTURA, 

rESTERamon Valles 
d e diUuns a divendres 

S'atansaven les Festes de Nadal i es van en-1 ¿le 2 a 3 del r ruya , a -
carregar els "aguinaldos" pels treballadors del 
l'Ajuntament i uns detalls pels padrins de la R e - \ . . e n i A M B I E N T , 
sidéncia d'Avis. La riostra sorpresa fou que 1 " I J V A M F N T 
aquests detalls i part de les cistelles havien estat I E N S E N T A peíró 
comprats fora vila. Per una banda es vol potenciar vs»ra3 j a 
el comer? local (recordem la campanya nadalenca 
"Per Nadal Comeré Vital) i per una altra, el mateix 
Ajuntament va a comprar fora del poblé. Una de 
les regidores de l'Equip de Govem ho justifica, 
entre d'altres coses, peí tema de l'estalvi econó-
mic. Aixó no té perdó! Siguem mes honrats i 
prediquem amb fexemple! O és que els comer-
ciants del poblé no paguen els seus impostes a 
Juneda? El Sr. Alcalde ens diu que es tindrá en 
compte pei futur. Arriba Sant Jordi i l'Ajuntament 
regala roses a les seves treballadores i a les 
padrines de la residencia. A Juneda tenim una 
floristería pero les roses venen de fora. Com li 
hem de fer entendre a aquesta regidora de l'Equip 
de Govern una cosa tan elemental com aquesta? 
Quants diners s'ha estalviat? 

Pepita 
dimarts i dijous 

d'l a 3 del migdia 
URBANISME, 

^ d T c a r m e M a s s o t 
de diUuns a divendres 

deteslOdeirnat! 
a 3 de ia tarda 

Demanem ais ciutadans de Juneda que ens facin 
arribar les seves peticions i queixes. Immediata-
ment les farem arribar a l'Equip de Govem. En 
aquest sentit, no cal dir que apart de les hores de 
visita RES-, ___ TEM SEMPRE A LA 
DISPOSICIÓi C | _ 
DELS JUNE- i t l b 

ARQUITECTE: 
TECHICS MUNICIPALS 

ESPORAS, 
AGRICULTURA i 
RAMADERIA 

Teresa Grau 
dimarts i dijous 

de 2/4 de 2 
a 2/4 de 3 del migdia 

ALCALDÍA, 
Ramón V a H e s . 

de dilluns a divendres 
de l a 3 migdia 

J ¡ de 6 a 8 déla 
tarda 

~>anti Sindreu din '"necres rnatí 
<fe 10-14 h 

% o Rojo dimecres ¡ divendres 
de 10a 14 h 

ASISTENTA S0CJAI 
Carme Beneí, 

dimarts matí: de 10h a 3f! 

Paper ecológic 
1200 exemplars 
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Ja están en marxa 
les ajudes per a 
i'adequació de 
facanes, rehabili-
tació i construcció 
de nous habitatges 
al case antíc i 
adequació de faca
nes a tota ia zona 
urbana. 
Si teniu intenció 
de rehabilitar una 
casa o fer nova la 
f a c a n a , 
INFORMEU-VOS. 
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de camins 
¡nci 
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El passat dia 7 de I 
juny, es van adjudicar 
les obres d'urbanitza-
dó del carrer onze de 
setembre. Es una 
bona noticia que ens \ 
permetrá comencar a \ 
endrecar una zona 
d'urgent adecenta- j 
ment. 

cal de tes Garrones 
rebutja la se va parti-
cipació en la redac-
ció del projecte rec-
nic del Compiex 
Cultural del Molí. 

Ens denega l'ajuda 
sol.ik-itada i conti
nua sense invertir 
a Juneda. en aquest 
cas en tina proposta 
de molta importan
cia peí nosüe poblé 

comarca. 

El passat dia 18 de gener es va presentar 
la proposta d'Ordenances Municipals de 
Camins al Pie de Y Ajuntament i al ma
teix temps ais coüectius i representa-
cions agrícoles del poblé per tal que 
qualsevol entitat o particular hi pogués 
dir la seva. 
El dia 7 de juny, un cop acceptades 

parcialment les al.legacions presentades 
que milloren el redactat definitiu, es 
van aprovar les Ordenances. 

Aquest projecte ens posa al nivell de 
moltes altres poblacions i ciutats de Ca
talunya que ja han actualitzat la seva 
reglamentado, de la mateixa manera 
que ho fan en altres projectes urbanís-
tics. 
La propera construcció del tren d'alta 
velocitat, algunes queixes veínals i els 
problemes que van sorgint de manera 
quotidiana, justifiquen sobradament la 
presentació d'aquestes ordenances. 
Les ordenances, han estat en Letapa 
d'exposició pública, per tal de poder 
modificar-Íes a través de la presentació 
de les al.legacions que els veins han 
considerat oportunes. 

Així dones, aqüestes ordenances vol-

els teléfons 

dríen assolir els següents objectius: 
• Ajudar a regular l'ús el funcionament 
deis camins ptblics amb la solució objec-
tiva de les problemátiques veínals Fins 
ara els criteris eren sempre subjectius i 
arbitraris. 

• Donar sentit comú a íes actuacions de 
radministració municipal i a les propies 
deis vei ns. 
• Un cop aprovades, POrdenanca de 
Camins regulará, tal i com marquen les 
normatives de carácter superior, les mo-
dificacions que qualsevol propietari o 
empresa vulgui efectuar. 

• Qualsevol modificació en els camins 
que afectin a una propietat particular es 
regulará amb els corresponents projectes 
d'obra, autoritzacions municipals, indem-
nitzacions reglamentáries, etc. 

Així dones, incidim en l'oportunitat i la 
necessitat d'una normativa pública 
que, tot i no complaure a tothom, millo-
rará els camins municipals, els adap
tará a les necessitats actuáis i facilitará 
l'ús d'aquests servéis tot respectant, 
com ha de ser, les propietats particu-
lars. 
Us encoratgem a conéixer aquesta or
denanca, acudint ais servéis técnics de 
l'Ajuntament. Un cop llegida i expli
cada tothom podía adonar-se de la conve
niencia d'aquesta regulació. 
Per qualsevol consulta, veniu a l'Ajunta
ment. 

ajuntarnent@juneda.ddl.net 
Ajuntament de Juneda 

Vigilant nocturn 

E. Música Rosa Farran 

Biblioteca Joan Duch 

973 15 00 14 

696 45 66 50 

973 15 14 94 

973 15 14 97 

Consultori Medie 

Residencia d'Avis 

C.A.P. Les Borges 

Mossos d'Esquadra 

973 15 02 21 

973 15 05 72 

973 14 20 33 
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